CC-01/11-01/11-41-Anx2 04-04-2012 1/3 RH PT Pursuant to Pre-Trial Chamber I's Decision ICC-01/11-01/11-99, dated 04-04-2012, this document is reclassified as "Public"

# ANNEX 2 CONFIDENTIAL

C-01/11-01/11-01-5 America 04-04-2012 2/3 RH rsuant to Participation ICC-0



## الوجلس الوطلي الإنتقالي - لبييا National Transitional Council - Libya

### سعادة القاضية سانجي موتاجينج

المخلذ

المنسق الوطئي

د احمد الجهالي

Dr. Ahmed El Gehani

دائرة ما قبل المحاكمة/ المحكمة الجنائية الدولية (1/01/07

يهدي إليكم المجلس الوطلى الإنتقالي- ليبيا- أطيب تحياته ويتقدم إلى سعادتكم بطلبه هذا لغرض منحه مدة (أجل) إضاقي في ما يخص المستند رقم ICC-01/11-01/11 المؤرخ في 6 ديمسبر 2011 والذي تطلبون بموجبه معلومات عن المعتقل سيف الإسلام القذافي خلال مدة تنتهي الثلاثاء 2010-01/20 وكما تعلمون فإن الأوضاع في ليبيا قد شهدت في القترة الأخيرة بعض المشاكل الأمنية وخاصة في المنطقة الغربية التي يتراجد فيها المقبوض عليه سيف الإسلام القذافي الأمر الذي عاق و عطل الرد على أسلاتكم بالخصوص بطريقة مفصلة ودقيقة في الموحد

وبموجب هذه الرسالة نتقدم إليكم من خلال المنسق الرطني بمنحنا مدة (أجل) إضافي قدره ثلاثة (3) أسابيع تبدأ من تاريخ 10 يذاير 2012 حتى نتمكن من الرد بطريقة مفصلة و دقيقة عن كافة الاستفسارات الواردة في مذكرتكم المذكورة أعلام

يتقدم إليكم المجلس الرطني الانتقالي. ليبيا. من خلال المنسق الرطني بجزيل الشكر على تعارنكم معنا وتفهمكم لوضعاً .

مع فاق الإحترام رالتقير

المجلس الرملني الإنتقلي ليبيا MIC

Translation

#### National Transitional Council – Libya

#### To the Honourable Judge Sanji Monageng

#### **Pre-Trial Chamber of the International Criminal Court**

#### 7 January 2012

The National Transitional Council – Libya presents its compliments to your Honour and hereby submits a request to be granted an extension to the deadline set in Document ICC-01/11-01/11, dated 6 December 2011, in which you requested information concerning the detained Saif Al Islam Gaddafi within a time-limit which ends on Tuesday 10 January 2012. As you may know, Libya has recently witnessed a number of security-related problems, particularly in the Western Region where the arrested person is. This has hindered and delayed answering your questions in this regard in a detailed and precise manner within the deadline specified.

We hereby submit, through the National Coordinator, a request to be granted an extension for an additional period of three weeks to start from 10 January 2012 in order to enable us to answer all the queries contained in the above-mentioned document precisely and in detail.

The National Transitional Council – Libya would like to thank you, through the National Coordinator, for your cooperation and understanding of our situation.

Yours sincerely,

Dr. Ahmed El Gehani

National Transitional Council - Libya

National Coordinator

NTC

(Signed)